
1

BIJLAGE 7. OVERZICHT INPUT BEWONERS

1. Elektriciteit

Stelling -

Reacties Zonnepanelen boven parkeerplaatsen, bijvoorbeeld bij supermarkten
Er worden ‘weilanden’ opgeofferd voor zonnepanelen waarom niet op bedrijfsdaken. Bijvoorbeeld 
veel bedrijven zijn van licht verstoken binnen en branden de hele dag verlichting. Waarom niet 
massaal, zonnepanelen om dit op te wekken op hun eigen daken

Stelling De gemeente kan de collectieve inkoop van zonnepanelen faciliteren

Reacties Collectiviteit
Graag

Stelling Om verkeerslawaai te reduceren een geluidsscherm dat ook schone energie kan produceren

Reacties Dringt geluidshinder terug met schone energie
energieleverend geluidsscherm
Dat is toch super, vermindering van geluidsoverlast en de kosten grotendeels daarbij door de reali-
sering middels zonnepanelen te integreren met de ‘geluidsmuur/panelen’ en dit alles ook nog eens 
als innovatief project, dus een voorbeeld voor andere steden!
Een hybride oplossing: Aanpak van geluidsoverlast, bijdragen aan duurzaamheid en samen met 
ondernemers een innovatief energieleverend geluidsscherm ontwikkelen
Het zou een mooie bekroning zijn van de discussie die mijn buurman en ik in 2004 zijn gestart.
Een heel goede oplossing, om de wijken samen op een duurzame. manier met ondernemers  
geluidsarm te maken waar we al jaren lang mee bezig zijn. Helemaal Top!
Hoe mooi is het om twee vliegen in een klap te slaan; het terugdringen van de geluidshinder waar 
omwonenden van de weg nu al jaren onder lijden én door middel van die geluidsschermen ook nog 
eens schone duurzame energie op te wekken!
Duurzaam, geluidwerend en veiliger
win win situatie: bewoners minder last van het geluid en gemeente lagere energie kosten door de 
solar panels! prachtig!
Top idee
Kom het zelf ervaren door een gesprek te voeren bij mijn voordeur.
duurzaamheid en een gezonde leefomgeving gaan hier samen. Ja graag een scherm, want rustig in 
de tuin zitten dat lukt niet in onze straat. Of met het raam open slapen kan alleen met oordoppen 
in. En als er een geluidscherm komt, dan graag duurzaam en met extra faciliteiten zoals bijv. zonne-
panelen voor energielevering aan de buurt.
Ik juich het initiatief zeker toe. Resteert bij mij de vraag wanneer de Gemeente Alkmaar de bewo-
ners wil helpen aan de Zuidring N9. Wanneer wil de Gemeente Alkmaar voor ons gesprekspartner 
zijn en ons niet (zoals de afgelopen 20 jaar) wegsturen naar Rijkswaterstaat? Gemeente Alkmaar, 
wees er voor alle bewoners en zorg voor een gezond leefklimaat.
Ook Alkmaar kan en moet een bijdrage leveren aan de moeilijk haalbare klimaatdoelstellingen 
van Nederland. Er is behoefte aan veel duurzame energie en door plaatsing van de noodzakelijke 
geluidsschermen INCLUSIEF zonnepanelen toont de gemeente Alkmaar visie en initiatief. Het is een 
grote kans om te innoveren op het gebied van duurzaamheid. Tevens wordt zo de leefomgeving van 
de bewoners verbeterd en dat is al vele jaren uiterst wenselijk vanwege de geluidsoverlast. Topidee 
dus!
Zonnepanelen voor de geluidswal
denken aan verhuizen ivm geluidshinder...terwijl het huis zo fijn is. Meer rust in huis dag en nacht 
van groot belang
De geluidsoverlast is al jaren een bron van ergernis en het verbaast ons dan ook zeer dat er aan de 
Vroonermeer kant enorme schermen zijn geplaatst wat toch duidelijk aangeeft dat er een geluid / 
gezondheid issue is voor de bewoners van de bestaande wijken die al jaren ondanks talloze toe-
zeggingen wachten op actie vanuit de volksvertegenwoordiging. Kom zelf de verschillen van geluid 
eens ervaren aan de oost kant met schermen tov de west kant zonder schermen. De duurzame 
oplossing juichen wij zeer toe dit resulteert in een groenere en duurzame leefomgeving.
ivm Dringt geluidshinder terug met schone energie
Top idee met zonnepanelen. Er moet nu echt gauw iets gaan gebeuren. Het gaat alleen nog maar 
drukker worden met de nieuwe wijk Vroonermeer Noord, dus nog meer geluidsoverlast.
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Woon zelf langs deze weg, de geluidsoverlast is jaar na jaar na jaar enorm toegenomen. Er moet 
echt wat gebeuren nu en wel zo snel mogelijk
In 2001 heb ik op een inspraakavond al aangegeven flink hinder te hebben van geluidsoverlast van 
de Huiswaarderweg. Dit staat genoteerd in het Beleidsplan Verkeer & vervoer. Ik zou het een goede 
zaak vinden als er op de Huiswaarderweg, Schagerweg nabij bebouwde kom Alkmaar en de Nollen-
weg maximaal 50 of 60 km per uur gereden zou mogen worden. Scheelt mijns inziens veel in geluid 
w.b. optrekkend verkeer. In veel gemeenten binnen Nederland zie ik al dat er snelheidsbeperkende 
maatregelen genomen zijn. Geluidsschermen met zonne-energie is een goed idee. Wel dient er 
goed gekeken worden of dit haalbaar is i.v.m. reflectie, voldoende zon, vuil worden van schermen, 
geen extra gevaar bij ongevallen en voldoende stevigheid bij zware stormen.
Sinds 2008 hebben wij ons dak gevuld met heatpipes en veertien zonnepanelen zodat wij op een 
duurzame, goedkope en schone manier stroom kunnen genereren. Wij vinden het een fantastisch 
idee om op het geluidsscherm zonnepanelen te bevestigen zodat naast de geluidsreductie ook nog 
dagelijks stroom opgewekt gaat worden. Op deze manier hebben we op meerdere manieren profijt 
van het geluidsscherm.
het is in het belang van de stad en de omgeving dat we zoveel mogelijk opletten wat we gebruiken 
en zoveel mogelijk maatregelen nemen om Alkmaar duurzamer te maken. Er is voldoende verspil-
ling in de omgeving van Alkmaar en dit laat zien dat we als stad ook denken aan het milieu en de 
toekomst en niet alleen aan meer wegen, meer transport en meer economische welvaart, maar 
deze welvaart gepaard gaat met maatregelen om het groen, schoon en vriendelijk te houden voor 
de bewoners.

Stelling -

Reacties Heel veel zonnepanelen
Op alle platte daken in de hoef zonnepanelen. Aanleggen door HVC en HVC de daken laten hure
Zonnepanelen goedkoper maken
Meer windmolens
Als er veel geluidsoverlast is een wand met zonnepanelen
Netwerkcapaciteit voor lokale initiatieven
Instabiliteit elektriciteitsnet bij zon- en windenergie
Is biomassawel zo milieuvriendelijk en CO2-neutraal? Kost jaren voor een omgehakte boom weer is 
aangegroeid + vervoer
Daken van particulieren inzetten
Accu's helpen niet om de overtollige energie in de zomer 's winters te gebruiken
Warmtepompen zijn behoorlijk groot, hoe te plaatsen in een bestaande woning met beperkte 
ruimte
Helpen/stimuleren van duurzaamheidsinitiatieven buitengebied (Graft - de Rijp)
Als je nu meer energie opwekt dan dat je gebruikt, lever je terug aan het bedrijf en krijg je geld 
daarvoor! De vraag: Blijft dat ook zo voor de komende jaren of stopt dat?
Hoe stadswarmte te gebruiken bij heteluchtverwarming? Zijn daar oplossingen voor?
Hoe in de winter energie opwekken? Zonnepanelen leveren nauwelijks op + energiebehoefte hoger

2. Gebouwde omgeving

Stelling -

Reacties Ontwikkel een systeem om Douche/regen water voor toilet te kunnen gebruiken, meerdere 
tiny-house nabij treinstations, inzaaien van bermen/bloemstroken, fietstaxi In binnenstad, dak-
begroeing subsidiëren, wonen bij werk promoten/mogelijk maken, meer veilige fietsstallingen....
Winkeldeuren dichthouden (scheelt veel in energiekosten)
Aardgasvrij
Concrete informatie bieden over technische mogelijkheden, niet via installateurs
Afsluiten gas kost nu €800,- Gaat Alkmaar (net als Amsterdam e.a. gemeenten) afsluiten gas  
stimuleren met subsidie?
Aardgasvrij maken van particuliere woning heeft onrendabele top. Kan Alkmaar stimulerende  
subsidie verstrekken? (bv. Amsterdam €500,- per woning)
Opstellen heldere, concrete warmtevisie
Inwoners financieel ondersteunen bij slechte terugverdientijden
Gericht informeren: terugverdientijd uitrekenen
Woningcorporaties als startmotor. Zorg dat ze koopwoningen in rijtjes huurwoningen meenemen 
(als eigenaar dat wil)
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Duurzaamheidslening SV aanbieden
Ontzorgen door maatwerkaanpak mete referentiewoningen
Warmtepompboring centraal voor wijke
Sterk: eerlijk zijn als gemeente dat je ook nog niet alles weet
Samenwerken energiecooperaties om draagvlak te vergroten
Meer collectieve inkoopacties Duurzaam Bouwloket
Focus op kleine eneergiebesparendemaatregelen met RRE subsidie
Veel participatie bij opstellen wijkuitvoeringsplannen naar transitievisie warmte
Dat de gemeente Alkmaar en eigen waterstofcentrale opzet en dat de waterstof in het gasnet kan 
komen
Particuliere woning: Tijdpad, kosten, duidelijke plaats info op alkmaar.nl
De cv ketel is 14 jaar oud nu, wat ga ik doen als die het begeeft? + 2
Startwijk, info?!
En Vroonermeer zuid
Wanneer aansluiting op warmtenet? Muiderwaard.
Faciliteer voorbeeldwoningen. Bv. 16 nov as. In Oudorp: Jaren '70 woning nul op de meter gemaakt.

3. Mobiliteit

Stelling -

Reacties Meer fietsen
Minder auto verkeer en fluistermotoren voor de boten, het gaat vaak in de nachten gewoon door

Stelling We breiden het aantal laadpalen voor elektrisch vervoer uit

Reacties Geen bestaande parkeerplekken daarvoor gebruiken; te lang bezet gehouden
Elders extra CO2-uitstoot door fossiele opwekking zonder wind/zon
‘Openbare laadplekken zijn álleen bestemd voor elektrische auto’s. Laadpaalparkeerplaats voor de 
deur. Er wordt over alles goed nagedacht zou je denken, maar je leest nergens iets over bewoner-
sparticipatie in de aanvraagprocedure publieke laadpaal vóórdat een voorlopig besluit tot realisatie 
wordt genomen over nou net die ene parkeerplek. Na een aanvraag bij de gemeente om van een 
openbare parkeerplaats een laadpaalparkeerplaats te maken, wordt er een voorlopig verkeersbe-
sluit genomen zonder vóóraf participatie van de buurt. Publicatie verkeersbesluit in de Staatscourant 
en evt. de gemeentekrant geldt als bezwaarmogelijkheid gedurende 6 weken voor de buurt.’
99% van de auto's rijdt op andere brandstof. Uitbreiding is zeer ongewenst!
Ook voor waterstof?
Zo lang daar alleen bestaande parkeerplekken voor worden gebruikt, vind ik het geen goed idee. En 
zeker niet nu de verkoop waarschijnlijk inzakt, omdat de subsidie komt te vervallen.
tenzij auto's met fossiele brandstof op de plek mogen/kunnen parkeren.
voor niet electrische auto's worden daardoor de plaatsen minder.
Laadpalen voor elektrisch vervoer helpen alleen mee aan Duurzaam Alkmaar indien de stroom vol-
ledig door wind of zon is opgewekt. Elders fossiel opgewekt is het CO2 verplaatsen. Heeft zelfs extra 
CO2-uitstoot ten gevolge van kabel- en leidingverliezen.
Het uitbreiden van het aantal laadpalen voor elektrisch vervoer voldoet niet aan het duurzaam-
heidsprogramma van Alkmaar waar 3 punten centraal staan: Het opwekken van duurzame energie, 
het beperken van fossiel energieverbruik en een duurzame gemeente. Extra laadpalen helpt wel als 
milieumaatregel: De uitstoot van (ultra)fijnstof lokaal op de wegen tegengaan.

Stelling -

Reacties Iedereen met de fiets
Snorfietsen van het fietspad af
Meer elektrische auto's
Binnen randweg geen brandstofmotoren toelaten: extreme milieuzone
Volautomatische voertuigen; innovatief!
OV in buitengebied
Komen er milieuzones?
Stimuleren tweedehandsmarkt elektrische auto's
Toeristenvervoer buitenste ring? Hop on, hop off vanaf AZ?
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Dat de gemeente deelauto's (elektrisch) ter grootte van een golfkarretje beschikbaar stelt met 
behulp van abonnementen
Lobbyen voor goede verbinding NS richting onder meer Haarlem en Den Haag

Laadpalen eerst bij de flats?
Coatings die actief de lucht zuiveren
Binnenstad autovrij
Tot 100% korting op parkeertarief voor elektrische auto's
Betaald parkeren in winkelgebiden: tarieven verhogen
Autoloze zondag
mogen ze de verkeerslichten eerst wel eens fietsvriendelijker afstellen
 ......er is geen fietser die zich iets aantrekt van stoplichten ,dus dat word geld verspillen !!
omdat het allemaal veel te lang duurt bij die lichten. o.a. scharloo. oversteek nicolaasbeetskade enz
Nee hoor ....ik heb het over her algemeen gebruik van stoplichten door fietsers .......stoplichten zijn 
gewoon overbodig

4. Industrie, bedrijventerreinen en circulaire economie

Stelling -

Reacties Bedrijven meer laten betalen! Grote vervuilers!
Wat ik mis zijn ideeën om de afvalberg te verkleinen... Zo zijn er tegenwoordig modernere versies 
van de “ouderwetse” wasbare luiers, waarmee je (met de juiste voorlichting/financiële stimulans) 
de afvalberg flink kunt verminderen... Voor cijfers en informatie, zie hieronder: 
https://www.milieucentraal.nl/.../spullen-en.../luiers/
https://www.milieucentraal.nl/.../samenwerking-gemeenten/ 
Ik heb eventueel een overzicht van meerdere andere bronnen van informatie over dit onderwerp
Laat fabrikanten en winkeliers minder in plastic verpakken!
Verpakking in de supermarkt mogen achterlaten
Wereldwijd verbod op produceren van niet-afbrekbaar plastic, te beginnen in Nederland
Met plastic stoppen
Waterverbruik
Kleren hergebruiken
Kinderen afval ophalen voor een traktatie
Door gewoon je plastic flesje in de prullenbak te gooien
Plastic scheiden
Ook hier sedumdaken voor isolatie koude en warmte
Chapeau voor het omgekeerd inzamelen!
Bij de baas laden doe je als de zon schijnt en waar de parkeerplek en stroom is
Afvalbeleid: Hoe draagt dit bij aan het doel vh programma mbt CO2 reductie
Laten zien wat bedrijven allemaal doen, particulieren te isnpireren en te stimulerern om hun pand 
te verduurzamen
Stimuleren reductie en recylcing van grondstoffen voor particulieren
Grondstoffen: Diftar invoeren

5. Landbouw

Stelling -

Reacties Effectieve microben in de landbouw
Natuurkunde gaan gebruiken ipv chemie

Stelling De gemeente kan het goede voorbeeld geven door haar eigen vastgoed te verduurzamen

Reacties Koelen verwarmen door grondboring aardwarmte benutten
Stimuleren lokale productie extensief



5

6. Alkmaar

Stelling -

Reacties Geen vuurwerk meer
Goed voorbeeld doet volgen.
Zeker de gemeente moet voorloper zijn en een goed voorbeeld geven hoe een gebouw zo duur-
zaam mogelijk kan functioneren. Kom eens kijken in Heiloo bij Kennemer Wonen en Landschap 
Noord-Holland. Wij werken in een energie neutraal gebouw.
Innovatieve producten gaan gebruiken
Stimuleren lokale economie door zoveel mogelijk lokaal in te kopen.
Ondersteunen bij subsidie aanvragen bijv. burgerinitiatief in kader leefbaarheid (Graft-De Rijp)
Practice what you preach. Heel goed en logisch dat de gemeente voorbeeldfunctie pakt

7. Klimaatadaptatie en vergroening

Stelling -

Reacties Veel meer bomen. Veel meer groen. Makkelijker maken om de fiets te nemen, denk bijvoorbeeld 
aan goede fietspaden, veilige parkeerplaatsen ( die onder het Canadaplein is fantastisch!) en vooral 
ook meer plekken om je fiets vast te zetten met een kettingslot. Ook in de Mare.
ja, en huidige bomen koesteren
De daken van de bushokjes met bloeiende planten (sedum soorten) voor de vlinders en vooral 
bijen. Net zoals in Utrecht! Ik had jullie al getagd hoor!
Ik zie dat de groenstroken al minder worden gemaaid. Een kleine strook langs de weg en de rest 
laten groeien. Mooie bloeiende bermen! Goed zo!
Meer groen in de stad... Bomen brengen schaduw en leven in de stad
Meer bomen! Meer biodiversiteit! Dus: niet kappen in de Alkmaarder Hout!
‘Alle bovenstaande. Én meer vuilnisbakken om zwerfvuil tegen te gaan. Soms kom ik echt 2-3 km 
geen vuilnisbak tegen en soms staan er 3 op 15m2’

Stelling Alkmaar vergroenen

Reacties Meer groen, bomen en.. bloemen!
Kap en nieuwbouwvergunning NWZ niet verlenen.
Meer bomen. That's it
Bushokjes met groene daken

Stelling Groene planten op lelijke daken

Reacties Blaas het bomenplan/planten van nieuwe bomen nieuw leven in. Waar mogelijk stenen er uit en 
groen er in. Wellicht een subsidie voor het aanleggen van groene daken.

Stelling Geluidwerende schermen gecombineerd met fijnstof ‘wegvangende’ begroeiing

Reacties Groen ipv stenen.

Stelling -

Reacties Meer bomen. Vooral bij speeltuinen.
Minder stenen voor een leefbare stad
Groene planten op de lelijke daken van huiswaard 2.
‘Allerlei soorten geluidsschermen (ook die zijn voorzien van zonnepanelen) zullen de luchtstroming 
op de weg beïnvloeden. Schermen houden zo ook fijnstof richting omwonenden tegen. 
Het afvangen van fijnstof met groen begroeide geluidsschermen wordt vaak overschat. Naar de 
mogelijke invloed van bomen en (klim)planten op de luchtkwaliteit (en dus de gezondheid van 
omwonenden) wordt al jaren onderzoek gedaan, zowel binnen als buiten Nederland. Meer informa-
tie is te vinden in het RIVM-rapport “Het effect van vegetatie op de luchtkwaliteit – update 2011”, in 
opdracht van het Ministerie van Infrastructuur en Milieu. 
Dit rapport staat o.a. uitgebreid stil bij de invloed van vegetatie op ‘hot spot’ locaties, zoals langs 
snelwegen en in of langs drukke binnenstedelijke wegen. In die situaties is niet alleen de opname-
capaciteit van (het afvangen van fijnstof door) de vegetatie van belang. 
Veel belangrijker is dat aanwezige vegetatie op schermen de luchtstroming extra beïnvloedt en zo 
zorgt voor nog minder verdunning van de uitstoot op de locatie; op de weg zelf leidt dit tot hogere 
concentraties luchtverontreiniging en soms tot een smogalarm.’
Elke 1000m2 landbouwgrond voor 1/3 inzaaien ivm bloemen voor de bijen enz. enz.
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Veel bomen!
De Alkmaarderhout behouden!
net of die helemaal weg gaat
Elke boom is er 1. Het ziekenhuis is belangrijk, maar er zou bijv. ook een plan kunnen zijn om in de 
directe omgeving nieuwe bomen aan te planten. Maar de gemeente Alkmaar lijkt alleen maar bezig 
te zijn met het bouwen van veel / meer te dure woningen. En... op de mooiste plekken komen 
alleen maar veel te dure woningen. Dus hoe groen en hoe sociaal is deze gemeenteraad?
Ik zie nog steeds heel veel tuinen verdwijnen onder tegels. Daar wordt ik echt verdrietig van. 
De gemeente vraagt aan inwoners om met ideeën te komen om hun buurt te vergroenen. Het bes-
te idee wordt uitgevoerd. Maar hier bereikt men alleen mensen mee die al met vergroening bezig 
zijn. Ga op zoek naar een manier om mensen met een versteende tuin duidelijk te maken dat die 
stenen er (deels) uit moeten.
zo is dat! Minstens een derde van de tuin verplicht (!) zonder steen.
En dan ook controleren hè!
Het Canadaplein en de rest van het centrum groener maken
Insectvriendelijke bomen in de stad
Platte daken voorzien van groene daken. (Wettelijk invoeren voor nieuwbouw)
Steenbreek: Neem negatieve attitude mbt groen (gedoe om te onderhouden, stenen zijn functio-
neel) weg
Afkoppelcoaches
Groene daken, ook op schuren. Ontzorg programma vanuit gemeente
Hergebruik opgevangen regenwater
Is 2050 niet te laat gezien de huidige wateroverlast?
Regentonnen voor elk huishouden

8. Communicatie

Stelling -

Reacties Veel meer info omtrent groene daken: wat, hoe, voordelen, nadelen, waar op te lossen
Regentonnen, hergebruik regenwater, steenbreek, groene daken
Beter communiceren scheelt een hoop geld en tijd
Boek van de consumentenbond 'Mijn huis energiezuinig'. Zeer goed, informatief en financiele info
Feedback over bewonersavond aan deelnemers
Lagere scholen (kinderen) betrekken
Laat zien welke goede dingen er al allemaal gebeuren. Norm stellen. 'Iedereen doet wat
Maak gebruik van de nieuwste kennis op het gebied van gedragspsychologie
Centrale ‘plaats’ duurzaamheidsorganisaties. Oók in de Rijp
Méér naar de mensen toe
Subsidieloket voor burgers dat huis kan doorrekenen
Eerlijke communicatie met inwoners
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Overig

Stelling -

Reacties Sorry , maar snap er helemaal niets meer van. Alles moet duurzaam en denk aan het milieu, maar 
vervolgens mogen er wel meer vliegtuigen op Schiphol.
Als je geen 15.000 woningen bijbouwt scheelt dat een hoop energie, gasverbruik en autoverkeer…
belastingen omlaag dat is pas duurzaam dat linkse geneuzel komt mij ook de strot uit
Door de leeghwaterbrug versneld af te maken!!!!!
Eh.....begin eerst eens iemand anders op de rekenkamer neer te zetten..want er zit nogal een 
verschil tussen jullie virtuele berekeningen ennnn de werkelijkheid...het parkeerprobleem :verwij-
der parkeervakken vervolgens ontstaan er parkeerproblemen,dan roepen jullie(gemeente) dat er 
parkeervergunning moet komen en dat het probleem opgelost is..nee het probleem begint als de 
bewoners thuiskomen ,overdag in de straten parkeerplek zat tot 18u dan begint de ellende.(wel een 
leuke melkkoe voor jullie)..het maai probleem waardoor er nu veel honden en katten met letsel  
lopen door de geweldige grasaar..(een leuke besparing voor jullie maar voor diereneigenaars 
en dierenartsen een lastig klusje wat zeer prijzig is) misschien zouden jullie oud overdie weer 2 
richtingen moeten doen want het is sinds dat eenrichtingsverkeer een racebaan (daarom was het 
in de jaren 80 ook eruitgehaald) betere bestrating die niet los ligt of stuk is (bekijk Langestraat ) je 
kan bestrating in bepaalde manier laten bestraten waardoor t geluid dempend is of meegaat met je 
banden..of zoals in de Uitenboschstraat waar je denkt dat je halve fiets uit mekaar valt..verwijder de 
bomen die compleet overwoekerd zijn met hedera en dat zijn er nogal wat in de hout 🙈 en herplant
meer bomen aan de waterkant richting mare bijvoorbeeld ..verwijder t onkruid(de  
berenklauw brandnetels distels gras-aar behalve veel pijn bij kinderen en dieren en verspreiding 
van teken omdat dat zo hoog staat is dat spul niks meer waard dan de groene bak) en strooi wat 
natuur monumenten met wild bloemen zaad uit ..en als je bestrating opnieuw doet doe dan me-
teen de riolering of bekabeling dan hoeft t maar 1x open IPV 3x ..ennnnnn zorg dat er weer meer 
bussen rijden (zoals t was voor de herziening was t goed maar nu )want dat bespaart het gebruik vd 
auto en doe gewoon binnen heel 072 enkele reis 1€ of een dagkaart voor 2.50€ ..
Geen kinderen krijgen
Dat de mensen beter met het milieu omgaan


